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Petycja w sprawie Bukowej w Wiśle
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W piątek 6 marca odbyła się konferencja prasowa burmistrza Wisły poświęcona głównie
najgorętszemu w ostatnim czasie tematowi kilkuetapowej budowy aparthotelu przy ulicy
Bukowej w Wiśle.
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Jak poinformował burmistrz Tomasz Bujok, drzwi wiślańskiego magistratu są otwarte dla każdego kto chce zabrać
głos w sprawie. Zwrócił jednak uwagę, że uczestnicy internetowych dyskusji głównie z facebookowego profilu
Ratujmy Bukową w Wiśle osobiście na rozmowę do niego nie dotarli pomimo zaproszenia. Przy okazji piątkowej
konferencji prasowej przedstawiciele przeciwników budowy na Bukowej złożyli na ręce burmistrza petycję w tej
sprawie i zadeklarowali przybycie z podpisaną listą poparcia.

Petycja jest dostępna tutaj - STOP przeskalowanym budowlom w Wiśle! 

Poniżej całość wypowiedzi burmistrza Tomasza Bujoka z konferencji na temat inwestycji.

https://www.facebook.com/ratujmybukowawwisle/
https://naszademokracja.pl/petitions/stop-przeskalowanym-budowlom-w-wisle
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